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Bc. Gedeon: 

Máme tam sťažnosti ohľadom prideľovania hrobových miest. Zase sa kopú tie hrobové miesta 

nie v línii a potom je problém dostať sa k týmto hrobom. 

 

Mgr. Sosna: 

Hroby sa prideľujú štandardne, tzn. v prípade úmrtia, príde ten, kto vybavuje pohreb pre toho 

pozostalého, rieši pohreb. To znamená, už existujúci hrob má dotyčný, alebo ide na spálenie, 

potom vlastne urna sa rieši. Neriešime to formou takou, že niekto dopredu príde a kúpi si 5, 6 

hrobov, lebo boli také tlaky zo strany podnikateľov, hlavne kamenárov, ktorí mali záujem 

kúpiť 5, 6 hrobov, čo samozrejme sme im rázne odmietli, lebo oni chceli tam už vybudovať si 

dopredu pomníky, ktoré by hotové oni predávali, čo nie je možné. Tak možno toto vzniklo 

práve z toho, lebo v poslednej dobe boli také žiadosti od niektorých kamenárov, ktorí mali 

záujem kúpiť 5, 6 hrobových miest. Nie.  

Čo sa týka výkopov nie v línií, neviem, chodím na cintorín 3x do týždňa, hroby sa kopú 

štandardne podľa technických parametrov a v súlade s plánom rozširovania cintorína v tej 

zadnej časti. Neviem, o akú líniu ide, že sa tam nezmestia ľudia, alebo čo. Práve naopak, tie 

nové hrobové miesta sa kopú tak, že sú jak vojaci v jednej línii, neviem naozaj na toto 

odpovedať.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 


